
مسعود  به  نامه ای  در  قریبیان  فرامرز 
سینمای  اینکه  بر  کید  تا ضمن  کیمیایی 
ایران مدیون کیمیایی است از او خواست 
فیلم جدید بسازد. شامگاه ۱۰ دی ماه مراسم 
بهانه  به  که  کیمیایی  مسعود  بزرگداشت 
پنجاه و پنجمین سالگرد اولین نمایش فیلم 
« در فرهنگسرای نیاوران برگزار شد،  »قیصر
جمعی از همکاران این فیلمساز درباره او 
صحبت کردند و برخی مثل اصغر فرهادی 
و فرامرز قریبیان هم  با ارسال ویدیو یا نامه 
این تجلیل سهیم شدند. قریبیان  در  در 
ح زیر است  نامه ای که متن کامل آن به شر
 ، نوشته بود: »سلام رفیق، سلام مسعود عزیز
سلام به همان عشق و معرفتی که خودت 
و  می نویسی  و  می کنی  یاد  آن  از  همیشه 
می سازی. این سلام و نامه؛ نه از جنس سلام 
و نامه ردپای گرگ؛ بلکه، سلام ِ فرامرز است 
به مسعود. این سلام به حرمت آن زیست 
مشترک است که با هم و در کنار هم از خیابان 
، هردو باهم  ری و کوچه دردار و مدرسه بٓدِر
داشتیم. این سلام از سینما رکس و ا.. زار 

کروز و گاریکوپر و برت لنکستر می آید.  و ورا
یادت هست وقتی اولین بار با هم در سالن 
کوس را دیدیم؟ حتما یادت  سینما، اسپارتا
هست، هنگام فینالش، بی محابا با یکدیگر 
گریستیم.  و  ریختیم  اشک  کردیم،  بغض 
کم،  گریستن به خاطر ظلمِ  آن قدرتِ  حا
بر آن مردان سختکوش و عدالتخواه ولی 

، که همیشه در هر جامعه ای  تنها و بی یاور
بوده و هستند. کاش در این مراسم بودم، 
در کنارت و هنگام این بزرگداشت، تو را در 
آغوش می گرفتم. اما حیف که نیستم و این 
نامه شاید اندکی دوری ما را کوتاه کند. در دو 
مراسمی که برایِ نبود داریوش مهرجویی 
و احمدرضا احمدی برگزار شد، هر دو در 

کنار هم بودیم و گریستیم و تاسف خوردیم 
و بهت زده به پیش رویمان نگریستیم. در 
سینمایی که با داریوشش بی مهری شد و 
با تقوایی اش چنان که خانه نشین گشت و 
بیضایی که هجرت را برگزید و حاتمی که زود 
از بین ما رفت و کیارستمی را دچار خطای 
پزشکی کرد، فقط تو مانده ای. فقط تو! این 
ماندن هر چند تاوان سنگینی داشته ولی تو 
همچنان هستی و باید فیلم بسازی. مگر کار 
دیگری باید می کردی که نکردی! خیلی ها 
آمدند و رفتند ولی تو ماندی و جنگیدی و 
سرسختانه ساختی. بساز مسعودجان. …
که سینمای ایران مدیون توست. …از قیصر 
تا خائن کشی... و من پس از هفتاد و پنج سال 
رفاقت و بازی در هفت فیلمت و.… خوب 
می دانم که چه لذت بخش است برای یک 
بازیگر تا مقابل دوربین تو باشد. هر چند 
همچنان  قلبمان  ولی  است  دور  راهمان 
نزدیک. منتظر فیلم جدیدی از تو هستم در 
سینمایی که حیاتش را مدیون توست. … 

» پس بساز مسعود. رفیقت، فرامرز
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رئیس مرکز سیمافیلم دستاوردهای تحول 
در مجموعه های نمایشی را برشمرد و گفت: 
درحال حاضر ۱۵ سریال در مرحله تولید، ۲۱ 
سریال در مرحله پیش تولید و 8 سریال در 
مرحله پس تولید )جمعا 44 سریال( هستند. 
همچنین دو سریال الف ویژه »سلمان فارسی« 
و »موسی کلیم ا...« در حال تولید داریم. وی 
اعلام کرد: دو سریال الف ویژه »پوریای ولی« و 
»حضرت معصومه)س(« هم در مرحله پیش 
تولید هستند و نگارش سریال »چمران« نیز در 
حال انجام است. مهدی نقویان در ششمین 
صداوسیما  تحول  افق  سراسری  نشست 
با عنوان »سیما در مسیر تحول« با بیان 
اینکه تحول دارای دو بخش ساختاری و 
محتوایی است، اظهار کرد: در مسیر اصلاح، 
موانع پیش روی سیما در سریال سازی و 
در دوره تحول ساختارهای  برنامه سازی 
فیلمنامه  دفتر  و  غ  سیمر چون  جدیدی 
تشکیل و مرکز سیمافیلم نیز یکپارچه شد. 
وی به موضوع جدایی فیلمنامه از تولید اشاره 
کرد و بیان داشت: نظام تولید در دنیا اینگونه 
است که این تفکیک انجام شده و تولیدات با 

این ساختار پیش می روند. منظور از پلمپ 
که فیلمنامه یک  فیلمنامه هم این است 
سریال از قسمت اول تا انتها نوشته شده باشد. 
البته که فیلمنامه یک موجود زنده است و در 
حین تولید امکان تغییر آن وجود دارد و علت 
این تصمیم این بود که کاری بدون فیلمنامه 

کلید نخورد.
 تشکیل گروه کودک و نوجوان 

به نقل از روابط عمومی صداوسیما، رئیس 
مرکز سیمافیلم به ادغام گروه های فیلم و 
سریال شبکه ها در مرکز سیمافیلم اشاره کرد 
و با اعلام خبر تشکیل گروه کودک و نوجوان 
در مرکز سیمافیلم گفت: از دستاوردهای 
تحول در مجموعه های نمایشی می توان به 
ازجمله حذف بروکراسی اضافه، ساماندهی 
خ ها، جلوگیری از موازی کاری، افزایش  نر
آنتن،  از  تولید  جلوافتادن  تولید،  سرعت 

، احیای مناسبت ها، فصل دوم  انر تنوع ژ
سازی، ساماندهی منابع انسانی، ساماندهی 
زیرساخت ها، قراردادها، بانک اطلاعات، 
کرد.  اشاره  کسسوار  ا و  لباس  وب سایت، 
کنون هشت مجموعه  نقویان اظهار کرد: ا
نمایشی در مرحله پس تولید داریم و دیگر 
امکان  و  نیست  آنتن  گروگان  در  تولید 
کیفی سازی و مراقب در حین پس تولید هم 
وجود دارد. تنوع ژانری نیز مدنظر است و 
مجموعه های نمایشی در گونه های مختلف 
 ، ، اتفاقات روز پلیسی، امنیتی، ورزشی، طنز
در  زندگی نامه ای  و  جمعیت  اجتماعی، 
دست تولیدند. به احیای مناسبت ها نیز 
لازم  برنامه ریزی های  و  نیستیم  بی توجه 
شده  انجام  مختلف  مناسبت های  برای 
که امسال شاهد پخش  است. همانگونه 
»طوبی« و »تانک خورها« بودیم. وی سپس 

به احیای برندها و نهضت فصل دوم سازی 
کی«،  کرد و یادآور شد: »زیرخا نیز اشاره 
گاه علوی۳«،  کارآ »نون خ«، »پایتخت«، »
و  »دودکش«  من۲«،  تابستان  »بهترین 
کار هستند.  »آژانس دوستی« در دستور 
تولید فصل دوم »رخنه«، »طوبی« و »مهیار 
« نیز در دستورکار قرار دارد. رئیس مرکز  عیار
سیمافیلم به استفاده از هنرمندان جوان 
در کنار هنرمندان پیشکسوت و باسابقه هم 
اشاره کرد و گفت:  حدود ۳۰ درصد تولیدات 
ما توسط چهره های جوان انجام شده است. 
شُبهه ژورنالیستی عدم حضور هنرمندان 
با  بسیاری  بازیگران  و  نیست  صحیح  نیز 
ما همکاری می کنند. ۱۵ سریال در مرحله 
تولید، ۲۱ سریال در مرحله پیش تولید، ۸ 
سریال در مرحله پس تولید و ۹ فیلمنامه در 
مرحله نگارش فیلمنامه اند. دوسریال الف 
ویژه »سلمان فارسی« و »موسی کلیم ا...« 
در حال تولید داریم. دو سریال ویژه »پوریای 
ولی« و »حضرت معصومه« در مرحله پیش 
تولیدند و نگارش سریال »چمران« نیز در 

حال انجام است.

رئیس سیمافیلم خبر داد:

۴۴ سریال جدید در مرحله تولید

بهبودی شرایط اسدا... یکتا
فرزند اسدا...  یکتا از بهبودی شرایط و 
وضعیت جسمی این بازیگر پیشکسوت 
سینما و تلویزیون خبر داد و گفت: پرویز 
شهاب  و  آمد  پدر  دیدار  به  پرستویی 
به  هم  علیخانی  احسان  و  حسینی 
بیمارستان برای رسیدگی بهتر سفارش 
کبر یکتا در گفت وگو با ایرنا اظهار  کردند. ا
۱۰ روز در یک بیمارستان   ، داشت: پدر
عدم رسیدگی  به دلیل  که  بود  بستری 
مناسب، به یک بیمارستان دیگر انتقال 
در  پدر  بستری شدن  از  پس  شد.  داده 
بیمارستان نیکان غرب، به لطف دکترها، 
 ، کنون، وضعیت پدر رسیدگی ها بهتر بود. ا
بهتر شده و رو به بهبودی است. فرزند این 
پیشکسوت سینما و تلویزیون بیماری پدر 
را ابتلا به آنفلوآنزا و عفونت ریه عنوان کرد. 
برخی  تلفنی  از تماس های  او همچنین 
بازیگران همچون کیانوش گرامی و... برای 
جویا شدن احوال اسدا... یکتا خبر داد و 
افزود: از مردم عزیز می  خواهم برای پدر دعا 
کنند. بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون 
که از کارهای شاخص او می توان به ایفای 
»مستوران«،  مجموعه های  در  نقش 
»نیسان آبی« و »ستایش« اشاره کرد، گفت: 
همین که مقابل مردم سربلند هستم یعنی 
این که به آرزویم رسیده ام آرزوی من این 
که  همین  هستم.  و  شوم  موفق  که  بود 
در خدمت ملت ایران هستم و همیشه 
جلوی مردم کشورم سرفراز بودم و هستم، 

بزرگترین هدیه  خداوند است.

نوید محمدزاده در »باد وحشی« 
بازی نوید محمدزاده در فیلم سینمایی 
کارگردانی داود خیام  »باد وحشی« به 
قطعی شد. فیلم سینمایی »باد وحشی« 
نویسندگی  و  خیام  داود  کارگردانی  به 
و  زرنگار  علی  و  خیام  داود  مشترک 
تهیه کنندگی سید ابراهیم عامریان وارد 
کنون بازی نوید  مرحله پیش تولید شد. تا
محمدزاده در این فیلم سینمایی قطعی 
شده است و دیگر بازیگران و عوامل آن 
به زودی انتخاب و معرفی می شوند. »باد 
وحشی« اولین همکاری نوید محمدزاده 
 ، با سید ابراهیم عامریان است، این اثر
که عامریان پس  فیلمی اجتماعی است 
از ده فیلم کمدی، تهیه کنندگی آن را بر 
عهده دارد. نوید محمدزاده با کارگردانی 
خودش این روزها در نمایش »شهربازی« 

روی صحنه است.

برخی رسانه ها گزارش کردند که عربستان سعودی  
خرید جنگنده های ساخت ترکیه را به عنوان راه حل 
گرفته است. روزنامه ملیت چاپ ترکیه  موقت در نظر 
مدعی شده است که عربستان سعودی به دنبال خرید 
100 فروند جنگنده کان از ترکیه به عنوان بخشی از برنامه 
خود تا سال 2030 خود است. وبگاه میدل ایست مانیتور 
به نقل از روزنامه ملیت مدعی شد که هلوک گرگون رئیس 
اداره صنایع دفاعی ترکیه هفته گذشته به همراه ترکی بن 
بندر آل سعود فرمانده نیروی هوایی  و خالد بن حسین 

البیاری معاون وزارت دفاع عربستان در استانبول دیدار 
کرد. برخی دیگر از رسانه ها در این باره نوشتند که این 
اقدام می تواند توازن قدرت  در منطقه را تغییر دهد. به 
گفته تحلیلگران نظامی این اقدام عربستان سعودی 
در سایه امتناع آمریکا از ارائه هواپیماهای پیشرفته 
اف35- ممکن است به واشنگتن نشان دهد که ریاض 
گزینه های دیگری نیز دارد. جت نسل  پنجم ساخت 
صنایع هوافضای ترکیه می تواند ماموریت های رزمی 
هوا به هوا و همچنین حملات هوا به زمین را انجام دهد. 

وبگاه انگلیسی »سیمپل فلایینگ« در این باره نوشت، 
جنگنده کان ساخت ترکیه روی کاغذ از رقبایش پیش 
است. جنگنده کان روی کاغذ نسبت به اف35- مزایای 
بیشتر از جمله  دو موتور و ظرفیت بار بیشتر دارد. بر 
نسبتا  عملکرد  کان  پرواز  اولین  گزارش،  این  اساس 
معمولی داشت و تنها 13 دقیقه طول کشید و هواپیما به 
ارتفاع 8000 فوت رسید، این جنگنده  دومین پرواز را ماه 
گذشته انجام داد و خلبان تا ارتفاع 10000 فوت )3048 

( به مدت بیش از 14 دقیقه پرواز کرد.  متر

کز متعلق  وزیر نیروهای مسلح فرانسه از حمله به مرا
ک سوریه خبر داد. به  به گروه تروریستی داعش در خا
گزارش ایسنا، »سباستین لکورنو«، خاطرنشان کرد: روز 
ک  یکشنبه علیه مواضع تروریست های داعش در خا
سوریه حملات هوایی انجام دادیم. بر اساس گزارش 
وبگاه النشره، ارتش فرانسه خبر داد که ۲ روز قبل حملاتی 
ک سوریه انجام داد.  را علیه مواضع داعش در داخل خا

در این راستا منابع مطلع سوری به خبرگزاری بغداد الیوم 
اعلام کردند که روز یکشنبه یک پهپاد ناشناس »یعقوب 
الشامی« یکی از سرکرده های ارشد داعش را در مرز عراق 
و سوریه هدف قرار داد. این در حالی  است که پهپادهای 
ترکیه در ساعات در حمله ای هوایی گروهی از نیروهای 
دموکراتیک سوریه )قسد( در اطراف سد »تشرین« واقع 
در شرق حلب را هدف قرار دادند. منطقه شرق حلب طی 

چند روز گذشته شاهد درگیری های شدید میان گروه های 
»ارتش ملی سوریه« تحت حمایت ترکیه و نیروهای سوریه 
دموکراتیک )قسد( در محور سد تشرین بوده که منجر به 
کشته و زخمی شدن در صفوف دو طرف شده است. آمریکا 
و انگلیس نیز گفته اند به رغم آنکه هیات تحریرالشام در 
لیست گروه های تروریستی آنها قرار دارد خواستار برقراری 

ارتباط با آن هستند. 

خرید جنگنده های ساخت ترکیه در دستور کار عربستان

فرانسه: 

به مواضع داعش در سوریه حمله کردیم

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

تداوم تشدید کنترل های مرزی در آلمان 
، وزیر کشور آلمان در اظهاراتی با اشاره  نانسی فایزر
به تاثیر مثبت اقدامات این کشور در خصوص تشدید 
کنترل های مرزی برای جلوگیری از ورود مهاجران 
غیرقانونی و مبارزه با جرایم قاچاق، از تداوم این 
اقدامات خبر داد. به گزارش خبرگزاری آناتولی، فایزر 
گزبورگر آلگماینه با اشاره به  در مصاحبه با روزنامه آ
اینکه دولت آلمان قصد دارد تشدید کنترل مرزی را 
پس از مارس ۲۰۲۵ )اسفند ماه( نیز ادامه دهد، اظهار 
کرد: ما تا زمانی که حفاظت از مرزهای خارجی اتحادیه 
اروپا به میزان قابل توجهی افزایش یابد، نیازمند 
تشدید کنترل ها در مرزهای ملی کشورمان هستیم. 
تشدید  سیاست  اینکه  بیان  با  آلمان  کشور  وزیر 
کنترل مرزهای ملی )آلمان( از ماه سپتامبر سالجاری 
)۲۰۲۴( در دستور کار دولت قرار گرفته است، افزود: 
در حال حاضر شاهد تاثیرات مثبت این سیاست 
در محدودکردن ورود مهاجران غیرقانونی و تشدید 
مبارزه با جرایم قاچاق هستیم. به نوشته خبرگزاری 
کنترل های  آناتولی، آلمان در ماه سپتامبر تشدید 
مرزی را که پیش از این در مناطق شرقی و جنوبی این 
کشور به اجرا در آمده بود برای مدت ۶ ماه به مرزهای 
غربی و شمالی این کشور هم گسترش داد. سیاست 
تشدید کنترل های مرزی آلمان در مرز این کشور با 
فرانسه به دلیل برگزاری بازی های المپیک پاریس در 
دستور کار قرار گرفت و در مرزهای لهستان، جمهوری 
کتبر سال گذشته )۲۰۲۳( و  چک و سوئیس از اواسط ا
در مرز این کشور با اتریش هم از سال ۲۰۱۵ در جریان 
است. آلمان به عنوان بزرگترین اقتصاد اروپا، همچنان 
مقصد اصلی مهاجران غیرقانونی و پناهجویان است 
به طوری که تنها در سال گذشته میلادی )۲۰۲۳( بیش 
از ۲۶۶ هزار نفر به صورت غیرقانونی وارد این کشور 
شده اند. به گزارش ایرنا، دولت آلمان پیش از این 
بسته اقدامات امنیتی جدیدی را آماده کرده بود که 
کید شده  است از میانه ماه سپتامبر )اواخر  در آن تا
( تا ۶ ماه آینده تدابیر شدیدی در مرزهایش  شهریور
با دیگر کشورهای اروپایی اجرا خواهد کرد. یک منبع 
دولتی آلمان پیش تر گفت: نانسی فایزر وزیر کشور 
آلمان، کنترل های موقت مرزی را در تمام مرزهای 
زمینی این کشور به منظور مقابله با مهاجرت های 
غیرقانونی دوباره برقرار می کند. این منبع اعلام فایزر 
قرار است در نشست کمیسیون اروپا درباره یک بسته 
 )DPA( اقدامات امنیتی صحبت کند. خبرگزاری آلمان
به نقل از منابع دولتی گزارش داد که این کنترل ها از ۱۶ 
( آغاز می شود و ممکن است تا ۶  سپتامبر )۲۶ شهریور
ماه به طول بینجامد. آلمان بیش از ۳۷۰۰ کیلومتر مرز 
زمینی مشترک با کشورهای دانمارک، هلند، بلژیک، 
لوکزامبورگ، فرانسه، سوئیس، اتریش، جمهوری چک 

و لهستان دارد.

حمایت ترامپ از نامزدی »جانسون« برای ریاست مجلس 
کوتــــاه

دونالد ترامپ اعلام کرد از نامزدی مجدد 
مجلس  کنونی  رئیس  جانسون،  مایک 
مجدد  ریاست  برای  آمریکا  نمایندگان 
حمایت  آن  جدید  دور  در  مجلس  این 
می کند. به گزارش ایسنا، »دونالد ترامپ«، 
نوشت: »به شکلی تمام و کمال« از نامزد 
شدن »مایک جانسون«، رئیس مجلس 
نمایندگان آمریکا برای آن که مجددا رئیس 
دور جدید این مجلس از سال ۲۰۲۵ شود 
که  حمایت می کند. این در حالی است 
جمهوریخواهان آمریکا در نتیجه انتخابات 
کثریت شکننده ای  سال ۲۰۲۴ توانستند ا
را برای خود در مجلس نمایندگان حفظ 
کنند. ترامپ ادامه داد: »مایک جانسون 
یک مرد مذهبی خوب و سختکوش است.  
او کارهای درست را انجام خواهد داد و ما 
از  به پیروزی ادامه خواهیم داد. مایک 
حمایت تمام و کمال من برخوردار است. 
گا )آمریکا را دوباره بزرگ کنیم(!!!« مجلس  ما
نمایندگان آمریکا قرار است رئیس جدید 
خود را بعد از ادای سوگند نمایندگان دور 

جدید کنگره انتخاب کند. حمایت ترامپ 
حفظ  برای  را  جانسون  بخت  می تواند 
کرسی رهبری خود در مجلس نمایندگان 
کتبر ۲۰۲۳ به دست آورده بود تقویت  که از ا
کند. جانسون در صورت قرارگرفتن دوباره 
با  را  کاری نزدیکی  در این سمت، روابط 
ترامپ را برقرار خواهد کرد. در ماه دسامبر 
۳۴ جمهوریخواه به لایحه بودجه موقتی 

ح کرده بود رای مخالف  که جانسون مطر
دادند. این اتفاق احتمال مخالفت بخشی از 
جمهوریخواهان با نامزدی مجدد جانسون 
ح  برای ریاست مجلس نمایندگان را مطر
ساخت. آنها در توضیح مخالفتشان با لایحه 
استدلال کرده بودند که از نظر آنها این لایحه 
به نفع دموکرات ها است. جمهوریخواهان با 
کثریت را در دور جدید  اختلاف ۲۱۹ به ۲۱۵ ا

مجلس نمایندگان در دست دارند اما این 
که  کثریت شکننده به معنی این است  ا
جانسون برای کسب آرای لازم برای رسیدن 
دوباره به ریاست مجلس نیازمند وحدت 
در بین جمهوریخواهان است. »ویکتوریا 
جمهوریخواه  نماینده  یک   ،» اسپارتز
اظهارکرد که تعهدی به حمایت از جانسون 
یک  مسی«،  »توماس  همچنین  ندارد. 
نماینده جمهوریخواه دیگر نیز روز دوشنبه 
کید  بر مخالفتش با نامزدی جانسون تا
سال  در  آمریکا  نمایندگان  مجلس  کرد. 
۲۰۲۳ مدت سه هفته را بدون رئیس ماند. 
این اتفاق بعد از رای دادن گروه کوچکی 
کوین  از جمهوریخواهان به برکنار شدن »
مک کارتی« از ریاست این مجلس تحت 
تاثیر اختلافات سیاسی افتاد. این بار نیز 
گر جانسون یا جمهوریخواهی دیگر نتواند  ا
کثریت لازم را به خود جلب کند  حمایت ا
این مجلس ممکن است در زمان تایید 
رسمی پیروزی انتخاباتی ترامپ در ششم 

ژانویه آینده رئیس نداشته باشد.

شی:
 تایوان متعلق به چین است

رئیس جمهور چین در سخنانی خطاب به مردم این 
کید کرد: هیچکسی نمی تواند مانع اتحاد مجدد  کشور تا
با تایوان شود. شی جین پینگ در سخنرانی به مناسبت 
سال نوی میلادی، اظهارکرد هیچکسی نمی تواند روند 
تاریخی اتحاد مجدد با تایوان را متوقف کند. شی گفت: 
»مردم چین در هر دو طرف تنگه تایوان، یک خانواده 
هستند. هیچکسی نمی تواند پیوند خونی ما را قطع کند 
و هیچکسی نمی تواند روند تاریخی اتحاد مجدد سرزمین 
مادری را متوقف کند.« چین مکررا جزیره تایوان را جزئی 
به  بارها  و  کشور می داند  این  ک  از خا جدایی ناپذیر 
واشنگتن درباره تحرکاتش در قبال این جزیره و تشویق 
جدایی طلبان تایوانی هشدار داده است. اخیرا پکن در 
کنش به کمک های جدید ایالات متحده به تایوان،  وا
« خود خواند. دولت آمریکا اول  این جزیره را »خط قرمز
دی و در ادامه تنش های سیاسی با چین، کمک 571.3 
کنش  میلیون دلاری جدید به تایوان را تصویب کرد که وا
شدید پکن را به همراه داشت. وزارت خارجه چین خبر 
داد که این بسته کمکی، »اصل چین واحد« و همچنین 
مفاد بیانیه های مشترک چین و آمریکا را به شکل جدی 

نقض می کند.

رئیس جمهور موقت: 
کره جنوبی در وضعیت وخیم قرار دارد

رئیس جمهور موقت جدید کره جنوبی خواستار اتحاد 
و همدلی ملی در کشور شد. در بحبوحه تنش سیاسی 
در کره جنوبی، چوی سانگ موک،  خواستار اعتماد بیشتر 
مردم به دولت، اتحاد و همدلی ملی در کشور شد. به گزارش 
، چوی گفت: »جمهوری کُره در وضعیت  خبرگزاری رویترز
وخیم بی سابقه ای قرار دارد.« وی با اشاره به تغییرات در 
تجارت جهانی،  دیپلماسی و امنیت و همچنین بلاتکلیفی 
سیاسی در داخل کشور افزود: »دولت تمام تلاش خود را 
برای اداره باثبات امور کشور در تمام زمینه های دفاعی،  
دیپلماسی،  اقتصادی و اجتماعی انجام می دهد تا مردم 
احساس آرامش کنند.« در پی استیضاح رئیس جمهور 
کنون زمام  و رئیس جمهور موقت کره جنوبی،  چوی هم ا
گرفته است. به دلیل استیضاح های  امور را به دست 
متعدد توسط پارلمان، وی همزمان رئیس جمهور وقت، 
نخست وزیر وقت، معاون نخست وزیر در امور اقتصادی 
و وزیر دارایی کره جنوبی است. علاوه بر این، در پی وقوع 
مرگبارترین حادثه هوایی در این کشور، چوی مسئول گروه 
عالی رتبه مرکزی کنترل سوانح نیز هست. در این حادثه 179 
نفر کشته شدند. آشفتگی سیاسی در کره جنوبی همچنان 
ادامه دارد. تنش های سیاسی در پی اعلام حکومت نظامی 
توسط رئیس جمهور کره جنوبی در 3 دسامبر آغاز شد و با 
استیضاح رئیس جمهور و سپس جایگزین او، ناآرامی های 

سیاسی شدت گرفت.

» گلایه تهیه کننده فیلم »برف آخر
 » آخر »برف  فیلم  تهیه کننده  مصطفوی،  حسن 
که به فیلمش اختصاص داده شده  از سانس هایی 
گلایه کرد و بخش عمده ای از فروش پایین این فیلم را 
سانس هایی دانست که به این فیلم اختصاص داده 
« به کارگردانی امیرحسین  شده است. فیلم »برف آخر
عسگری پس از سه سال از )۲۸ آذرماه( به روی پرده 
کران  نقره ای رفته است. این فیلم در کمتر از دو هفته از ا
کران ها قرار دارد و نزدیک به  خود در رتبه ۳۹جدول ا
۵۰۰میلیون تومان فروخته است. حسن مصطفوی در 
گفت وگو با ایسنا در مورد تعداد سینماها و سانس ها 
برای نمایش فیلمش گفت: تعداد سینماهایی که فیلم 
کران می کند خوب است اما سانس های خوبی  ما را ا
به ما داده نشده است. می توان گفت بدترین سانس 
که  سینماها به ما داده شده و همین باعث می شود 
فیلم فروش خوبی نداشته باشد، برای مثال در برخی 
سینماها سانس ساعت 14و30 را به فیلم ما اختصاص 
دادند و این سانس مخاطب کمی دارد. وی با بیان اینکه 
سانس خوب در فروش فیلم تاثیر مثبت دارد، تصریح 
« داده  کرد: باتوجه به سانس هایی که به فیلم »برف آخر
شده است بعید می دانم فروش خوبی در انتظار ما باشد، 
از میان تمام سانس هایی که به ما اختصاص داده شده 
تنها ۳۰درصد آنها در زمان های خوب قرار دارد و همین 
امر باعث شده در ۱۲ روز ۴۸۰ میلیون تومان بفروشیم. 
این تهیه کننده سینما یادآور شد: باتوجه به اینکه فیلم 
غ جشنواره است توقع  ما دارای بازیگران خوب و سیمر
ما از فروش این نبود، ضمن اینکه ما تبلیغات خوبی 
هم برای فیلم داشتیم و تا به اینجا انتظارات ما برآورده 
کرد: موضوع  کید  نشده است. مصطفوی در ادامه تا
سانس خوب و تعداد سینما در فروش تاثیرگذار است اما 
جدای از آن فیلم های اجتماعی چندین سال است که 
مخاطب خود را از دست داده است، بخش عمده ای از 
سلیقه مخاطبان به سمت سینما کمدی رفته و باتوجه 
به شرایط کشور و سختی های اقتصادی که مردم گاها 
گر قرار است اوقات  متحمل می شوند ترجیح می دهند ا
فراغت خود را در سینما سپری کنند یک فیلم کمدی 
ببینند و بخندند تا اینکه یک فیلم اجتماعی غمگین 
ببینند. مصطفوی در بخش دیگری از گفت وگو گفت: 
فیلم سینمایی »این یک فیلم نیست« را در دست دارم 
که مراحل پایانی فیلمبرداری را پشت سر می گذارد، در این 
فیلم شهرام حقیقت دوست، امیرحسین فتحی، لیلی 
رشیدی، نازنین کریمی و یسنا میرطهماسب به ایفای 
نقش می پردازند و کارگردانی این اثر نیز برعهده مصطفی 
کوشکی است. این فیلم هم در قالب سینما مستقل است 

و با هزینه شخصی آن را تولید کردیم.

« به »مسعود« نامه ای صمیمانه از »فرامرز


